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2019年中考英语：完形填空基础题（7）及答案

第一篇
Different countries have different customs.

       In China, you’re not  1  to start eating first if there are older people at the table. Very often people who travel to the United States  2  to tip (付小费) because there is no such habit in some countries. Waiters expect to get a 15% tip on the cost of your meal.In England,   3  to stand in line even if there are only two of you. It's important to respect lines there, It's a good idea to talk about the weather. It's a favorite subject of   4  with the British. In Spain, it's a good idea to have a light meal in the afternoon if someone   5   you for dinner.  People have dinner very late, and restaurants do not   6   open until after 9 pm. In Arab countries, men kiss one another on the cheek (脸颊). Your host may welcome you with a kiss on both cheeks. It is   7  of you to do the same. In Japan, people usually give personal or business cards to each other when they meet for the first time. When a person gives you a card, don't put it into your pocket  8  . The person expects you to read it.

Don't forget to be careful of your body language to  9  something in conversation. A kind of body language that is acceptable in one culture may be  10  in another.

(    ) 1. A. made            B. supposed            C. thought             D. kept

(    ) 2. A. remember     B. take                   C. forget                 D. turn

(    ) 3. A. make up        B. make sure          C. take out             D. take turns

(    ) 4. A. choice          B. agreement           C. conversation       D. decision

(    ) 5. A. prepares       B. requires              C. reflects               D. invites

(    ) 6. A. gradually        B. silently               C. generally            D. excellently

(    ) 7. A. polite             B. beautiful            C. kind-hearted       D. humorous

(    ) 8. A. in person       B. right away         C. in public              D. by mistake

(    ) 9. A. tell               B. speak                C. express               D. talk

(    )10. A. unimportant   B. unusual            C. unlucky               D. impolite

答案：1B 2C 3B 4C 5D 6C 7A 8B 9C 10D

第二篇
2016中考英语完形填空分类练习及答案—记叙文
5、Ann is a girl.        from Chicago, the USA. She’s twelve. She         a round face and a small mouth. Her eyes         very big. He        blue very much. Blue T-shirt and skirt are         favorite clothes. She’s         blue every day. She’s very cool. Now, she’s a high school student in Hong Kong. She’s in        . Her telephone number is 72585069. Jiang Shan is her good friend. She’s        . She’s from Beijing. She’s eleven. She’s a high school student         , but she’s in a different class. Her telephone number is 6325625. Her        is in Beijing now. Beijing is very beautiful.

【小题1】
A．She
B．Her
C．She’s
D．Her’s

【小题2】
A．have
B．don’t have
C．haves
D．has

【小题3】
A．is
B．are
C．am
D．isn’t

【小题4】
A．is like
B．like is
C．like
D．likes

【小题5】
A．her
B．his
C．she’s
D．her’s

【小题6】
A．to
B．from
C．in
D．a

【小题7】
A．Class Two, Grade Seven
B．Two Class, Seven Class
C．Grade Seven, Class Two
D．class Two, grade Seven

【小题8】
A．China
B．China’s
C．Chinese’s
D．Chinese

【小题9】
A．to
B．too
C．one
D．well

【小题10】
A．family
B．families
C．pants
D．friends


第三篇
【2011上海】 
( 在短文的空格内填入适当的次,使其内容通顺. 每空格限填一词, 首字母已给 ): 

     At one time, making a film was an expensive activity only for a small group of people and film companies. Not only were the tools and machines expensive but the cost of film was also far greater than most people could afford. However, modem technology has c  92   all that.

   New technology has really opened up the world of film-making for film fans. Now a camera

does not cost m  93   and most young people are certainly able to pay for it. So all you need is to get one for yourself. With that, you may then start your own film-making.

   However, film-making is t   94   work. You probably need many other people to help you.

For example, the p   95    of actors and actresses is very important in your film. Of course, these actors and actresses may be your schoolmates, friends or family members. You don’t even need to pay them a cent while they are glad to be part of your job.

    B  96   , you need to make up a story. Can you write your own one? If you have good imagination, you can create an attractive story e   97   . Many world-famous film makers and producers are also good story-writers. If not, perhaps you need someone else to write it for you.

An excellent story is the key to making a s   98    film.

【主旨大意】

文章指出，随着生活水平和现代科技的提高，人们自己制作一部电影已经不再是什么稀罕的事。文章指出要制作一部优秀的电影，除了优秀演员之外，还需要有一个好的剧本，这是电影成功的保证。

92. changed   【解析】上文提到在过去，制作一部电影是一件十分昂贵的事，只有少数人和电影公司才能干。然而现在随着时间的推移，现代科技将这一切都改变了，故填changed；

93. much     【解析】本句意为“现在一部相机花费并不多”，价格大多数人都能坦然接受，故填much;

94. tiring     【解析】该句意为“然而，电影制作是一件很累人的事”，work是不可数名词，故要说tiring work，不能加a;

95. population  【解析】下文中都是在谈论电影中的那些男女演员，加上谓语动词是单数，故应填population；

96. besides     【解析】上边提到了演员，下边接着讲述应该要有剧本，故填besides；

97. character    【解析】这个地方讲“如果你的想象力丰富，那么你就能够创作出一个具有吸引力的人物，……”，故答案填character;

98. successful   【解析】该句意为“一个优秀的故事是电影成功的关键”，故答案填successful;

第四篇
One day, I picked up my daughter Eloise from school and went to the supermarket for a few things. I was hoping to be in and out   41  .
I found a short line with just one person in front of me. It was a/an   42   woman, and she was paying for her things with only   43  . After a long day at work, I was unhappy with this old woman.

But then I watched the young clerk(职员). He helped her   44   her change, so carefully taking it from her shaking hands. I   45   him repeatedly(重复地) say to her: “Yes, ma’am.” When she asked if she had enough to buy a bag, he told her she did. Then he went two lines over to get   46   for her. Never once did this clerk get annoyed or roll his eyes. He was patient and kind.

As I was watching him, I saw Eloise was too. I realized that my daughter was learning an important   47   from a complete stranger.

  48   the woman was finished, the clerk began ringing up(把…的费用相加) my things and thanked me   49   my patience. I thanked him too. 

Then we left the supermarket with a full bag, but also with a   50   full of thankfulness for such an important lesson. 

41. A. quickly   

B. slowly    

C. quietly   

D. freely

42. A. rich      

B. old     

C. poor         
D. healthy

43. A. change       
B. bill     

C. check       
D. card

44. A. copy   

B. compare      
C. count       
D. borrow

45. A. heard of     
B. listened to    
C. looked at   
D. thought of

46. A. it      

B. that    

C. them       
D. one

47. A. class    

B. rule   

C. lesson  
    D. habit 

48. A. Though      
B. Before    

C. After      
D. Until 

49. A. because     
B. for     

C. of        
D. to

50. A. sight    

B. brain   
    C. body    

D. heart 

【主旨大意】这是一篇记叙文。作者通过对自己带女儿购物的一次经历的叙述，阐述了“对待老人要耐心和蔼”的道理。
41. A 由下文“I found a short line with just one person in front of me.”可推断出作者想迅速离开这家超市。　
42.B 由下文“I was unhappy with this old woman.”可知排在作者前面的是一位老妇人。
43. A 由下文“He helped her   44   her change”可知，老人在用零钱付账。　
44. C 指营业员帮老人数零钱。　
45. B 根据后面营业员说的话，可推断出作者是在听营业员不停地对老人重复一些话语。
46. D one指你上文提到的包中的一个；指营业员给老人拿了一个包。　
47. C lesson 意为“教训”；指作者的女儿从这个陌生人那儿学到了一个教训是。
48. C 指老人付账结束了，营业员开始计算作者要为所购买的物品付的钱数。　
49. B thank sb. for 意为“因……而感谢某人”。指营业员对作者的耐心等待表示感谢。
50. D 指作者因学到这个教训而内心充满感激。

第五篇
阅读下面短文，掌握其大意，然后从各题所给的A、B、C或者D[image: image1.png]21 LR FIREE Grww. 21 enjy. com)



四个选项中选出最佳选项。

The plane took off. A passenger needed a cup of water to take his medicine. An air hostess (空姐) told him that she would bring him the  1   soon. But the air hostess was  2  busy that she forgot to bring him the water.   3   . The passenger couldn't take his medicine on time. About half an hour later. She hurried over to him with a cup of water, but he   4    it.

 In the following hours. Each time she   5   the passenger, she would ask him with a smile whether he needed help or not But the passenger  6  paid notice to her. 
 When it was time to get off the   7   , the passenger asked her in hand him the passengers' booklet (留言簿) , She was very  8  . She thought that he would   9   bad words in it, but with a smile she handed it to him. 
Off the plane. She openness the booklet and then  10 . The passenger put it, "In the past few hour, you have asked me whether I needed help or not for twelve times in all. How can I refuse your twelve faithful (真诚的) smiles?"

1．A． medicine

B． water

C． cup



D． coffee

2．A． very


B． too


C． quite


D． so

3．A． With her help
B．As a result

C． On the one hand
D． To tell the truth

4．A． drank

B． accepted

C． refused

D． received needed help or not 

5．A．looked at

B．listened to

C．talked about

D．passed by

6．A．usually

    B．never


C．sometimes


D．often

7．A．plane


B．train


C．ship



D．bus

8．A．interested

B．happy 

C．excited


D．sad

9．A．break down
    B．get down

C．write down

D．down

10．A．smiled

    B．cried


C．wondered


D．worried
参考答案1—10、BDBCD
BADCA
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